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Styrelsen har bestått av fyra ordinarie medlemmar, Christina Fransson, Jörgen 

Gustavsson, Mikael Schoszarzek och Benjamin Stamcar. Suppliant Anita 

Ringdahl och föreningens revisor under året var Thomas Greek. De sistnämnda 

har deltagit vid var sitt möte under året. Styrelsen haft möte vid fem tillfällen och 

varit beslutsmässig vid samtliga. Frågor som inte krävt ett styrelsemöte har lösts 

genom kontakt mellan styrelsemedlemmarna. 

 

Medlemmar har vid ett antal tillfällen kontaktat styrelsen då de fått problem med 

sin uppkoppling. Styrelsens medlemmar har i vissa fall kommit med praktiska råd 

hur problemet kan lösas, eller hänvisat till bland annat Ownit. 

Det är inte till exempel inte ovanligt att medlemmar som inte är medvetna om var 

kabeln ligger vid olika arbeten i trädgården av misstag skadar kabeln. Detta kan 

innebära att fler än just den fastighetsägaren blir av med signal. 

 

En förändring som skett under året är att föreningen nu är skyldig att redovisa 

moms. Då ekonomin tillåter detta har styrelsen valt att inte låta detta påverka 

månadsavgiften, föreningen ligger ute med pengarna som redovisas kvartalsvis. 

 

Nyinflyttade i området har hört av sig då de i köpeprocessen inte fått information 

om vad som krävs för att bli ansluten till vårt fibernät. De har informerats om att 

det framöver kommer att vara möjligt att ansluta sig, men att detta ligger längre 

fram i tiden. 

Under hösten och vintern har vår anläggning utsatts för sabotage vilket har 

polisanmälts. Då någon vid åtminstone två tillfällen har tagit sig in i våra skåp har 

styrelsen tagit beslut att bekosta åtgärder för att försvåra möjligheten att ta sig in i 

skåpen. 


